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Referat    
FNF Rogaland styremøte    
 

 
Dato: Tirsdag 15. juni kl. 15:00 – 17:15 

Sted: Ryfylke friluftsråd og på Teams 

 

Til stede: 
Speiderne/NSF Vesterlen krets v. Ivar Nøttestad 
Speiderne/Rogaland KFUK-KFUM v. Ingvild Kjosavik 
NJFF Rogaland v. Ragnhild Ottesen 
Norsk Ornitologisk Forening (NOF) v. Øyvind Gjerde 
Stavanger Turistforening (STF) v. Anne Katrine Lycke  
Haugesund Turistforening (HT) v. Karl Andreas Knutsen via Teams 
Naturvernforbundet (NiR) v. Erik Thoring  
Påtroppende koordinator, Endre Hovland via Teams 
Ryfylke friluftsråd v. Ulrik Haaheim Johnsen – kun sak 38/21 

Forfall: Friluftsrådene – fra sak 39/21 

Møteleder: 
 Ivar Nøttestad 
Referent: 

Emily Halvorsen, koordinator 
 
Saksliste 

38/21 Dagsorden og møter 

- Endre Hovland introduserte seg selv og fikk hilse på styret.  Ulrik Haaheim Johnsen gjorde 
likeså. Han skal være vikar for Kersti Kesper i friluftsrådet, som jobber med forsøpling. 

- Ingen kommentarer til innkalling. To saker til eventuelt 

- Referat fra styremøte 11. mai – sendt og endret pr. kommentarer. Godkjent. 

- Møter - 24. august, 21. september, 26. oktober og 30. november 

- Samling 9. september kl. 19 på Gramstad i Sandnes 

 
39/21 FNF-R sekretariat + FNF nasjonalt  

a. Økonomi rapport pr. 14. juni ble lagt fram. Kansellert årsmøte og andre ‘koronaeffekter’ gir 
en romslig økonomi og mulig omdisponering til politisk arrangement. 

b. Endre kommer på besøk til Jåttåvågen onsdag 23. juni fra kl. 10 for å hilse. Flere er velkomne 
til å stikke innom. 

c. Ferieavvikling for Emily og fordeling av oppgaver inkl. Altinn 
Oppfølging: Emily kaller inn til kort Teams møte med Ivar og Anne Katrine. Emily ber Ole 
Lilleås om epost tilgang for styremedlemmer. 

d. Regional koordinatorsamling – 7.-9. juni – Endre og Emily fortalte om ’FNF-Kystens’ samling 
på Værlandet og Bulandet og om nye digitale fora og ressurser for koordinatorene 

 

40/21 Folkemøtet/debattmøte ifm. valget – torsdag 2. september i Sandvedparken, Sandnes 

- Invitasjoner til 1. kandidater er sendt; Emily orienterte om svar så langt; 6 partier har svart ja, 
men 2 med førstekandidat.  

- Anne Katrine og Erik orienterte; det blir befaring med kommunen denne uken. Det er godt 
mulig at små boder/telt allikevel blir mulig.  
Diskusjon om innhold mm.:  
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Det blir en LED skjerm som skal vise en bilde/film-kavalkade. 
Mulig band/underholdning: Det Pene Bæn og vindkraftsangen? 
Kostnadsoverslag så langt kun for tekniske løsninger. Budsjettet jobbes videre med der også 
markedsføring, materiell, mat, m.m. tas med. Se også sak 39/21 a. Budsjettramme behandles 
pr. epost tidlig august. 

Oppgaver:  
Flere kan bidra med filmer og bilder av vindkraft og andre inngrep; hyttebygging, veganlegg  
Mat/grilling må planlegges – forespørre foreningene. 
NSF speiderne tar seg av vakthold og beredskap. 

Oppfølging: Erik lager utkast til epost til kandidatene som sendes fra rogaland@fnf-nett.no . 
Emily sender ‘hold dato’ epost til alle FNF org. med info. om mulighet for profilering og til å 
hjelpe med arrangementet. 

 
41/21 Kraftsaker  

a. ‘Lyse-løype’ og transformatorer – Ullandhaug til Støleheia og videre – Anne Katrine innledet:  
Den formelle søknaden kommer til høsten. Vi må kreve at kabler i Stokkavatnet utredes. 
Dette blir en felles sak på tvers av flere FNF org. Se også sak 5/21 i FNF-Svg FR møte 11. mai. 

b. Søknad til NVE om kraft til nye oljefelt – som følge av forespørsel fra Kalland ble foreninger i 
FNF-R invitert til å være med FNF Hordaland sin uttalelse. Se også sak 33/21 d 11. mai. 
Resultat: NJFF-R og HT stiller seg bak sammen med NJFF-H og NOF-H. Andre organisasjoner 
sender egne uttalelser. 

c. Statnett - områdevise kraftsystemmøter og utvikling. Erik og Ingvild fortalte om mulig 
holdningsendring hos NVE; selv om mastene er en del større velger NVE å la dem følge 
eksisterende trase og spare naturen, eksemplifisert i Ryfylke nylig. Flere linjer ble allikevel 
tillatt på samme mast i Sandnes. 

d. Hipp Hurra for Faurefjell! OED sa nei til statlig plan – denne saken har foreningene fulgt og 
jobbet imot fra start. FNF foreningene og felles uttalelsene la grunnlaget for det påfølgende 
arbeidet + vi stanset heller ikke der. Konklusjon: En fullstendig seier som må feires! 

e. Anleggsstans på Gismarvik – Konklusjon: En sterkere sak for kommunen som nå har ansvar 
for lydforurensing og folkehelse. Ingen oppfølging v. FNF p.t  

f. Havvindmelding mm. – reaksjoner/diskusjon. Konklusjon: Usikkert hvilke roller 
organisasjonene vil ha. DNT jobber med å formulere politikk. Positiv holdning blant de fleste 
på Haugalandet. Kan bli aktuelt for organisasjonene å bli involvert i den grad kraften skal på 
land i Norge. Bla. viktig med få overføringer. FNF-R avventer. 

g. Røldal-Suldal – overføring av eierskap til Lyse kraft DA er godkjent + OED ber NVE åpne for 
revisjon. Erik fortalte om befaring med Røldal grunneierlag og orienterte om NiRs strategi om 
å kreve samkjøring med Ulla-Førre og gjenopplive Valldal.  
Oppfølging: Ragnhild sjekker med NJFF 

h. Utsira II – kort diskusjon om implikasjoner for folkehelse. Kjenner kommunen sitt ansvar?  
Ingen konklusjon men FNF følger med på saken.  

 
42/21 Landbrukssaker 

- 3 seire for fugleliv og friluftsliv! Øyvind orienterte; Stoppet nydyrking ved Vandavatnet, 
buffer mot Synesvarden – vår klage ble tatt til følge. FNFs ønske om å stenge veien mot 
Elvenes og Bore nord ble imøtekommet av Statsforvalteren.  Statsforvalteren har sagt nei til 
mer hogst i Kvalbeinskogen.   

- Søknad om nydyrking Gnr 61 bnr 2, Tjensvold ved Hå elva. Time kommune har godkjent deler 
av området som Statsforvalteren har rådet fra.  

Oppfølging: Øyvind tar saken opp med NOF styret. Emily sender dokumenter også til NJFF. 
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43/21 Flere saker + o-saker 

a. Allemannsretten og hendelser på Preikestolen Vannkamp – Ingvild orienterte; speidere har 
blitt utestengt og jaget bort fra utmark langs vannet nedenfor Baroniet speiderhytte. 
Området eies fortsatt av STF. Annen aktivitet og privatisering av vatnet er også problematisk. 
Oppfølging: Anne Katrine sjekker status og orienterer i neste møte. 

b. DNT-Vest – Kalland og Anne Katrine orienterte – se også sak 41/21 f 

c. Regionalplan for vannforvaltning – Emily orienterte; felles høringsuttalelse ble sendt innen 
fristen og legges ut. Vi har fått skryt fra sentralt hold. Saken tas til etterretning. 

 
37/21 Eventuelt 

- Akvakultur på Haugalandet – Kalland innledet: Flere anlegg søker om kraftig 
produksjonsøkning bla. i Åkrafjorden. Utredninger mangler mm.  
Oppfølging: Ragnhild sjekker med NJFF styre 

- Ny naturveileder på Mostun – Erik orienterte om nyansatt marinbiolog fra NTNU,  
Hanne Risanger. Også Besøkssenter Våtmark Jæren skal reautoriseres til høsten. 

 
 
 
Vedlegg - Faste o-saker om møter, koordinators fravær, konferanser, seminarer o.l. (oppdateres) 
 
FNF Rogaland, SVG, Haugalandet 

- Styre: 24. august, 21. september, 26. oktober og 30. november 
- Haugalandet AU: Møter bestemmes ved behov 
- Faglig råd i Stavanger: 21. september, 30. november 

Invitere ny Parksjef i Stavanger til møte 21. september 
- Møte andre ifm. styremøter; Styreleder i Lyse, partiene Rødt og Sp 

 
Koordinators andre møter, befaringer og fravær: 

- FNF nasjonale koordinator allmøter – normalt hver tirsdag fra kl. 12:30 
- Emily har ferie fra 17. juni og fram til 16. august.  

Returnerer og jobber deltid med opplæring/overlapp pr. avtale med FNF-R styre og DL, Ole 
Lilleås 

- Endre starter i Jåttåvågen 3. august 
- FNF-R samling 9. september fra kl. 19 på Gramstad, Sandnes 
- Nasjonal koordinator samling – uke 38 – muligens noe konflikt med FNF-R og Svg møter 
- Koordinatorsamling(er) med styrer – november. Muligens flere regionale slik at det blir mulig 

for flere styremedlemmer å delta. 
- Friluftslivssamling med Miljødirektoratet – 11. november 

 
 
Kommende seminarer/konferanser/arrangement - listen m. koblinger legges ut på FNF-
nett.no/Rogaland og/eller https://fnf-nett.no/laer-mer/ : 
 

- På tide å sette pris på naturen? Webinar v. WWF og DNT om Naturavgift, torsdag 17. juni kl. 
13 – 14 - https://us06web.zoom.us/j/89694144555 

- Forskning i Friluft konferanse, Hamar, 2. – 3. desember 2021 
 

*Koordinator planlegger å delta 
 
 
Flere seminarer som har vært og kan streames/lastes ned finnes her: https://fnf-nett.no/laer-mer/  

https://fnf-nett.no/laer-mer/
https://us06web.zoom.us/j/89694144555
https://fnf-nett.no/laer-mer/

